
EKFL JUHATUSE KOOSOLEK NR 2/2020 

 

Kuupäev: 13.11 2020 13:00 

Zoom keskkond 

Osalesid juhatuse liikmed:  

Ergo Metsla 

Ramil Lipp 

Siim Kelner 

Janika Koch-Mäe 

 

Puudus: Õnnela Raudsepp 

Koosoleku juhataja: Ergo Metsla 

Koosoleku protokollija: Janika Koch-Mäe 

 

1. Arutati: maailmameistrivõistluste medalistide osalus- ja transpordikulude hüvitamine.  
Otsustati: hüvitada juunioride- ja täiskasvanute maailmameistrivõistluste osalustasud 100% ning 
transpordikulud kuni 200 euro ulatuses / võistleja kohta. Rasmus Klaose kulude hüvitamine 
toimub peale seda, kui EKFL sportlaskomisjon on teinud tema kaasuse osas otsuse.  
 

2. Arutati: sportlaskomisjoni ettepanek nimetada rannafitness’i võistluskategooria ümber men’s 
physique.  
Otsustati: nimetada võistluskategooria ümber vastavalt rahvusvahelisele nimetusele. Paluda 
sportlaskomisjonil pakkuda sobiv eesti keelne vaste.  
 

3. Arutati: sportlaskomisjoni poolt koostatud võistleja tervisedeklaratsiooni sobivus.  
Otsustati: tervisedeklaratsioon kinnitada.  
 

4. Arutati: sportlaskomisjoni ettepanek teha aasta algul litsentsiankeetide kinnitamine, kuid 
maksmine toimuks kas aasta algul või poole aasta pealt.  
Otsustati: kinnitada kõik litsentsiankeedid aasta algul ning võimaldada maksmist 2 korda aastas – 
jaanuaris ja kuni 31. augustiks.  
 

5. Arutati: litsentsiankeeti lisada juurde punkt treeneri kohta: ka sportlase treener kinnitab, et allub 
EKFL kodukorrale, eetikakoodeksile ja Antidopingu reeglitele. Kinnitamine toimub läbi digiallkirja 
lisamise treeneri poolt.  
Otsustati: lisada treeneri punkt litsentsiankeeti ja alates uuest aastast digiallkirjastab 
litsentsiankeedi lisaks sportlasele ka treener.  
 



6. Arutati: sportlaskomisjoni ettepanek arvestada parimate sportlaste valimisel ainult konkreetse 
vanuseklassi tulemust – täiskasvanud/ juuniorid/ mastersid eraldi arvestuses.  
Otsustati: arvestada edaspidi parimaid eraldi.  
 

7. Arutati: kas teha kodulehele Antidopingu vihjeliin 
Otsustati: korraldada kodulehele vihjeliin.  
 

8. Arutati: distsiplinaarkomisjoni koosseis järgmiseks aastaks 
Otsustati: jätta distsiplinaarkomisjoni koosseis järgmiseks aastaks samaks, kirjutada kõikidele 
komisjoni liikmetele üle ja küsida nõusolekut.  
 

9. Arutati: treenerite komisjoni esimehe kinnitamine 
Otsustati: kinnitada treenerite komisjoni esimeheks Indrek Otsus 
 
 
 
 

 


